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Skellefteå kommunfullmäktige tog våren 2017 ett beslut kring kulturskolans framtida uppdrag. I det 

uppdraget ingick bland annat att bredda kulturskolans utbud till att omfatta fler konstformer än 

tidigare. Fullmäktigebeslutet föll på kulturnämnden och kultur- och fritidskontoret att verkställa inom 

befintlig budget för kulturskolan. Förändringar inom en befintlig budget medför att omfördelningar 

görs. 

Vid varje förändring inom en personalstyrka skall verksamhetschef göra en bedömning om och i så 

fall vilken kompetens som behövs i organisationen. Mot bakgrund av fullmäktigebeslutet om en 

breddning av uttrycken har verksamhetschef beslutat att inte återbesätta inom den specifika 

kompetensen/uttrycket. 

Nämnda fullmäktigebeslut säkrar upp att 30 % av budgeten ska tillhöra den obligatoriska delen av 

undervisningen. Det vill säga säkrar att fler barn och unga kommer i kontakt med kulturen, och 

kulturskolans undervisning. 

Årligen bjuder kulturskolan in till dagar då kulturskolans verksamhet visas upp för barn. Där ges 

möjlighet att se vad kulturskolan har för verksamhet och vilka olika uttryck de erbjuder. Till vissa av 

uttrycken är köerna längre, och till andra kortare. 

Som ordförande i kulturnämnden står jag bakom de beslut som nämnden och ett enigt fullmäktige 

tagit.  

 


